
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 518 

 

На 9 май 2024 г. се проведе заседание на Централната избирателна 

комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно определяне на партиите, коалициите и 

инициативните комитети, които имат право да ползват медийни пакети по 

реда на чл. 178 от Изборния кодекс. 

  Докладва: Димитър Димитров 

2. Проект на решение относно регистрация на наблюдатели в 

изборите за членове на Европейски парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

3. Проекти на решения относно промени в състави на общински 

избирателни комисии. 

  Докладват: Димитър Димитров, Ерхан Чаушев,  

   Цветанка Георгиева, Георги Баханов 

4. Проект на решение за определяне възнагражденията на членовете 

на секционните избирателни комисии извън страната за произвеждане на 

изборите за членове на Европейския парламент от Република България и 

за народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Севинч Солакова 

5. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,   

   Димитър Димитров, Цветозар Томов, Силвия   
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   Стойчева, Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова,  

   Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Елка Стоянова, 

   Севинч Солакова, Цветанка Георгиева 

6. Гласуване извън страната. 

  Докладва: Цветозар Томов 

7. Проект на решение относно определяне вида, цвета и размера на 

чувалите/торбите, в които се поставят за съхранение изборните книжа и 

материали, и вида и размера на кутиите за поставяне на отрязъците с 

номерата на бюлетините при гласуването в изборите за членове на 

Европейски парламент от Република България и за народни представители 

на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Йорданка Ганчева  

8. Проекти на решения за обявяване за недействителни регистрации 

на кандидати за народни представители в изборите на 09 юни 2024 г. 

  Докладва: Росица Матева 

9. Регистрация на кандидат от листата на партия „Единение“ за 

участие в изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България  на 09 юни 2024 г. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

   

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, Росица 

Матева, Емил Войнов, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов.  

 

Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна комисия, и 

от господин Томов и господин Войнов – зам.-председатели на Комисията. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги. В 

залата сме 10 членове на Централната избирателна комисия – имаме 

необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Предлагам ви следния проект за дневен ред: 

1. Проект на решение относно определяне на партиите, коалициите и 

инициативните комитети, които имат право да ползват медийни пакети по 

реда на чл. 178 от Изборния кодекс с докладчик господин Димитър 

Димитров. 

2. Проект на решение относно регистрация на наблюдатели в 

изборите за членове на Европейски парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. с докладчик  господин Любомир 

Георгиев. 

3. Проекти на решения относно промени в състави на общински 

избирателни комисии с докладчици господин Димитров, господин Чаушев 

и госпожа Цветанка Георгиева. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици  господин 

Емил Войнов, госпожа Росица Матева, господин Димитър Димитров,  

господин Цветозар Томов, госпожа Силвия Стойчева, госпожа Йорданка 

Ганчева, госпожа Гергана Стоянова,  господин Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев. 

5. Гласуване извън страната с докладчик господин Цветозар Томов. 

Моля за вашите предложения за допълване на дневния ред. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Госпожо Председател, предлагам 

допълнителна точка в дневния ред: Проект на решение за определяне 

възнагражденията на членовете на секционните избирателни комисии 

извън страната за произвеждане на изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 9 юни 

2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам ви това 

да е точка четвърта, а следващите ще се преномерират, тоест, доклади по 
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административни преписки става точка пета и гласуването извън страната 

става точка шеста. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка първа от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

ПАРТИИТЕ, КОАЛИЦИИТЕ И ИНИЦИАТИВНИТЕ КОМИТЕТИ, 

КОИТО ИМАТ ПРАВО ДА ПОЛЗВАТ МЕДИЙНИ ПАКЕТИ ПО РЕДА 

НА ЧЛ. 178 ОТ ИЗБОРНИЯ КОДЕКС. 

Господин Димитров, заповядайте в точка първа от дневния ред. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали има подпапка, която е наименувана „Определяне на 

политическите партии, коалиции и кандидати, които имат право на медиен 

пакет“. Можете да я отворите и да погледнете. 

Диспозитивът свързва решението с регистрацията. Направена е 

проверка. Ще видите също и докладите, които са във връзка с проверката, 

която е свързана най-вече с „Неутрална България“. Тя има действително 

регистрирани листи във всичките избирателни райони. 

Предлагам да приемем това решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за вашите 

изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 
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Решението има № 3267-ЕП/НС/ 09.05.2024 г. 

 

Преминаваме към точка втора от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИ 

ПАРЛАМЕНТ ОТ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ И ЗА НАРОДНИ 

ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 09.05.2024 Г. 

Господин Георгиев, заповядайте да докладвате в точка втора от 

дневния ред. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали има проект с № 4128, който е проект на решение за 

регистрация на сдружение ДЕМОКРАЦИЯ И ЗАКОННОСТ за участие с 

наблюдатели в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Постъпило е заявление с вх. № 1 от 26.04.2024 г. от сдружение 

ДЕМОКРАЦИЯ И ЗАКОННОСТ, представлявано от Цветелина Иванова 

Пенева, за регистрация за участие с наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

Към заявлението са приложени четири броя декларации по образец и 

списък с имената и единните граждански номера на четирима, изрично 

упълномощените от сдружението лица, които да бъдат регистрирани като 

наблюдатели за страната в изборите за членове на Европейския парламент 

от Република България и за народни представители на 9 юни 2024 г.  

От извършената проверка, включително от електронната разпечатка 

от Агенцията по вписванията, се установява, че, от една страна, 

сдружението е определено за извършване на дейност в обществена полза, 

от друга страна, за лицата, предложени да бъдат регистрирани като 

наблюдатели, се установява, че отговорят на изискванията на Изборния 

кодекс. 
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Предлагам на съответните основания Централната избирателна 

комисия да реши, че регистрира сдружение ДЕМОКРАЦИЯ И 

ЗАКОННОСТ за участие с наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. като българска неправителствена 

организация и регистрира като наблюдатели за страната четирима 

упълномощени представители на сдружение ДЕМОКРАЦИЯ И 

ЗАКОННОСТ, както следва, със съответните имена и ЕГН. 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния регистър и 

да им се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за вашите 

предложения по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

Решението има № 3268-ЕП/НС/09.05.2024 г.  

Определям  господин Томов за малко да води заседанието. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, преминаваме 

към точка трета от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В СЪСТАВИ НА 

ОИК. 

Господин Чаушев, имате думата в точка трета от дневния ред. 

Заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали има проект за решение за промяна в състава на Районната 

избирателна комисия – Монтана. 

В Централната избирателна комисия е постъпило предложение с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-284 от 07.05.2024 г. от упълномощен представител 
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на партия ВЪЗРАЖДАНЕ за промяна в състава на РИК 12 – Монтана, тъй 

като е получена декларация от заместник-председателя Ивайло Иванов, че 

не може да изпълнява задълженията си.  

Съответно партията предлага друго лице. На мястото, предлагам аз, 

при представени документи, описани в проекта на решение, да назначим 

Росен Валентинов Крумов и съответно за назначената длъжност на лицето 

да му се издаде удостоверение.  

Предлагам да гласуваме проекта на решение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря Ви,  

господин Чаушев. 

Колеги, има ли изказвания по този проект? Не виждам 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Решението има № 3269-МИ/09.05.2024 г. 

Заповядайте, господин Димитров, за Вашия доклад в тази точка. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали ще видите проект с № 4130. Той е за промяна в състава на 

ОИК – Бойчиновци, област Монтана. 

В Централната избирателна комисия е постъпило предложение с вх. 

№ ЦИК-МИ-09-192/1 от 08.05.2024 г. от Петър Петров – упълномощен 

представител на партия ВЪЗРАЖДАНЕ, с което се предлага на мястото на 

Петя Петрова Кирилова – заместник-председател на Общинската 

избирателна комисия, освободена с Решение № 2911-МИ от 22 ноември 

2023 г. на ЦИК, да бъде назначена Светла Славейкова Александрова. 

 Приложени са: декларация по чл. 75, ал. 7, т. 1, чл. 80, ал. 1 и 3, чл. 

81 във връзка с чл. 66 и чл. 3, ал. 3 ИК, копие от дипломата за завършено 

висше образование на Светла Славейкова Александрова и пълномощно в 

полза на Петър Николаев Петров. 
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Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 от Изборния 

кодекс предлагам Централната избирателна комисия да реши, че назначава 

за заместник-председател на Общинска избирателна комисия- 

Бойчиновци, област Монтана, Светла Славейкова Александрова със 

съответното ЕГН. 

На назначения заместник-председател да се издаде удостоверение. 

Решението подлежи на обжалване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря Ви,  

господин Димитров. 

Има ли изказвания по този доклад? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против – няма. 

Решението има № 3270-МИ/09.05.2024 г. 

Госпожо Георгиева, имате ли готовност по тази точка?  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия е постъпило предложение с вх. № ЦИК-МИ-09-200 от 

08.05.2024 г. от Цвятко Костадинов Стефанов – упълномощен 

представител на партия „Възраждане“, за промяна в състава на Общинска 

избирателна комисия – Панагюрище. Предлага се на мястото на 

Маргаритка Велкова Паланкалиева – заместник-председател на 

Общинската избирателна комисия, да бъде назначена Петя Христова 

Ангелова-Арбалиева – досегашен член на комисията, а на мястото на Петя 

Христова Ангелова-Арбалиева за член на ОИК да бъде назначен Николай 

Стоянов Деянов. 

Към предложението са приложени: заявление от Маргаритка 

Велкова Паланкалиева за освобождаването й като заместник-председател 

на Общинската избирателна комисия; декларация и копие от дипломата за 

завършено висше образование на Николай Стоянов Деянов, както и 
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пълномощно в полза на Цвятко Константинов Стефанов, приложено и в 

папката по назначаване на Общинска избирателна комисия през 2023 г. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам на 

Централната избирателна комисия да  

„РЕШИ: 

Освобождава като заместник-председател на Общинската 

избирателна комисия – Панагюрище, област Пазарджик, Маргаритка 

Велкова Паланкалиева и анулира издаденото й удостоверение. 

Назначава за заместник-председател на Общинската избирателна 

комисия – Панагюрище, Петя Христова Ангелова-Арбалиева, досегашен 

член на ОИК, и анулира издаденото й удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Панагюрище, Николай Стоянов Деянов. 

На назначените заместник-председател и член на ОИК да се издадат 

удостоверения.“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря Ви,  

госпожо Георгиева. Не виждам желание за изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението има № 3271-МИ/09.05.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, господин 

Баханов в точка трета от дневния ред. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател! 

Уважаеми колеги, докладвам ви заявление с вх. № ЦИК-МИ-06-180 от 

30.04.2024 г., пристигнало по имейл от община Марица, област Пловдив и 

в оригинал с вх. № ЦИК-МИ-06-180/08.05.2024 г. 

От община Марица ни изпращат в оригинал заявление от господин 

Йордан Иванов Цаков за освобождаването му от длъжността председател 

на ОИК – Марица. Той ни информира, че с Решение на ЦИК е назначен за 
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председател на ОИК на община Марица при провеждане на изборите на 

29 октомври 2023 г. Моли да бъде освободен от заеманата от него 

длъжност по лични причини. 

Има проект за решение във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали, предполагам, че е с вчерашна дата, относно промени в състава 

на ОИК – Марица, област Пловдив. 

Постъпило е в Централната избирателна комисия заявление с 

цитирания от мен входящ номер от Йордан Иванов Цаков за 

освобождаването му като председател на ОИК – Марица. 

Предвид изложеното и на основание разпоредбите на Изборния 

кодекс предлагам Централната избирателна комисия да вземе решение, с 

което освобождава като председател на Общинска избирателна комисия – 

Марица, област Пловдив, Йордан Иванов Цаков с посочено ЕГН и да 

анулира издаденото му удостоверение. 

Предлагам също така едновременно с това решение да гласуваме и 

писмо до партията, по чието предложение  господин Цаков е бил назначен 

за председател на ОИК – Марица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за вашите 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е с № 3272-МИ/09.05.2024 г. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Колеги, предлагам на вашето внимание и 

подготвено писмо до представляващия коалиция ГЕРБ-СДС господин 

Бойко Борисов, с което го уведомяваме, че сме прекратили пълномощията 

на председателя на ОИК – Марица, област Пловдив, като следва партията 

да направи предложение за попълване състава на ОИК – Марица, в най-

кратък срок, като посочат кандидат за председател на същата. 
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Моля да гласуваме изпращането на писмо с такова съдържание,  

госпожо Председател. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим на 

гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка четвърта от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ЗА ОПРЕДЕЛЯНЕ 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯТА НА ЧЛЕНОВЕТЕ НА СЕКЦИОННИТЕ 

ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ ИЗВЪН СТРАНАТА ЗА ПРОИЗВЕЖДАНЕ 

НА ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. БЪЛГАРИЯ И ЗА НАРОДНИ 

ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 09.06.2024 г. 

Госпожо Солакова, заповядайте за доклада Ви в точка четвърта. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали е проектът на решение за определяне на 

възнагражденията на членовете на СИК в секциите извън страната в 

зависимост от това дали в секцията се произвеждат избори само за 

народни представители или в секцията се гласува за избор за народни 

представители и за членове на Европейския парламент от Република 

България. Така са диференцирани размерите на възнагражденията. 

Предложението, което получихме от Министерството на външните 

работи, е съгласувано с министъра на финансите. Посочени са писмата им 

като фактически основания за приемане на решението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за вашите 

изказвания по проекта на решение. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 
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Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Решението е с № 3273-ЕП-НС/09.05.2024 г. 

 

Колеги, продължаваме с точка пета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател! Уважаеми 

колеги, постъпило е писмо от ДАНС с вх. № ЦИК-ЕП-НС-02-250/1 от 

08.05.2024 г. То е във връзка с наше запитване за проверка на лица от 

„Карго-партнер“ ЕООД. Отговарят ни, че лицата са проверени. Имат 

възражения само за едно лице. 

Тъй като чакаме отговор и от МВР за проверка на лицата, това 

писмо засега го докладвам за сведение. 

Докладвам приемо-предавателен протокол с вх. № ЦИК-15-128 от 

08.05.2024 г. С него Централната избирателна комисия предава на 

"Информационно обслужване" АД 60 броя смарт  карти. Това са картите, 

които ще бъдат подготвени за десетте машини, предназначени за 

удостоверяване на съответствието по чл. 213а от Изборния кодекс. Също 

го докладвам за сведение. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП-НС-12-323/08.05.2024 г. Писмото 

е от член на секционна избирателна комисия, който прави предложение 

относно Методическите указания за СИК. Докладвам писмото за сведение 

и запознаване, като някои от направените предложения могат да се 

обмислят при обсъждане на Методическите указания.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте за Вашите доклади. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви още три жалби срещу 

Решение № 3225-ЕП/НС на ЦИК. 

Първата е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-327 от 09.05.2024 г. от Коалиция 

на розата. Следващата е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-326 от 09.05.2024 г. от 
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Български съюз за директна демокрация и третата жалба е с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-09-329 от 09.05.2024 г. от коалиция „Граждански блок“. 

Трите жалби са окомплектовани заедно с постъпилите вчера две 

жалби и ще бъде внесена административната преписка във Върховния 

административен съд. 

Колеги, докладвам ви постъпила жалба от Коалиция „Синя 

България“ с вх. № ЦИК-ЕП-09-76/09.05.2024 г. срещу Решение № 3241-ЕП 

от 07.05.2024 г. на Централната избирателна комисия. С това решение ние 

регистрирахме кандидатската листа, като отказахме регистрацията на 

кандидата под № 3 Х. А. К.. 

Жалбата на Коалиция „Синя България“ е срещу решението в частта, 

с която се отказва регистрацията на този кандидат. 

Преписката ще бъде комплектувана и внесена в съда. 

Колеги, в тази точка ви предлагам отново на вниманието писмото от 

за председател на Народното събрание Росица Кирова, което докладвах 

вчера. С писмо с вх. № ЦИК-НС-03-74 ни информират, че народният 

представител Петя Ставрева Ставрева е починала и следва да обявим 

следващия в листата кандидат за народен представител. 

При доклада си вчера в заседание докладвах по този начин 

преписката. За съжаление в решението по някаква причина е останал 

различен текст. 

Така че сега ви предлагам проект на решение, с който да отменим 

Решение № 3263-НС/08.05.2024 г. на ЦИК, и въз основа на писмото от 

госпожа Росица Кирова, с което ни информира за прекратените 

пълномощия на Петя Ставрева поради настъпила смърт, да обявим 

следващия кандидат в листата, а именно Ивайло Ангелов Иванов с 

посочено ЕГН от листата на коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“ в 13-ти Изборен район – Пазарджишки, както и 

да се публикува решението в "Държавен вестник".  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за вашите 

изказвания. 
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Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  

против – няма. 

Решението е с № 3274-НС/09.05.2024 г. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме и писма 

съответно до Народното събрание и до „Държавен вестник“, за да бъде 

публикувано това решение и да го изпратим до за председател на 

Народното събрание госпожа Росица Кирова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на гласуване 

да изпратим решението до Народното събрание и до „Държавен вестник“. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП-

НС-18-290/1. Всъщност може би първо да докладвам писмо с вх. № ЦИК-

ЕП-НС-18-290. И двете писма са от 07.05.2024 г. Те са изпратени от           

М.           Н. и радио ФМ+ и Фреш, с които ни предлагат оферта за 

излъчване на аудиоклипове от предизборната кампания. Впоследствие е 

изпратено писмо с вх. № ЦИК-ЕП-НС-18-290/1, също от 07.05.2024, с 

което е коригирана самата оферта поради допусната техническа грешка в 

нея.  

Писмото е качено във вътрешната мрежа в папка с моите инициали. 

Докладвам го за сведение и разглеждане в работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали да се запознаете със съдържанието на клип № 5 от 

предизборната кампания, който се отнася до гласуване на избиратели с 

увреждания, които не им позволяват да упражнят избирателното си право 

в изборно помещение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения за корекции? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване да одобрим клип № 5 и да бъде 

предоставен за излъчване по начините, по които се разпространяват 

разяснителните материали на Централната избирателна комисия и да се 

публикува на нашата интернет-страница.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-20-317 от 

08.05.2024 г. е получен отговор от ГД ГРАО до община Пазарджик 

относно поставен въпрос за електронното заявление за гласуване по 

настоящ адрес. 

Централната избирателна комисия е в копие в това писмо, поради 

което предлагам да приемем за сведение този отговор. 

Моля да се запознаете със съдържанието. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, всъщност аз съм докладвала за 

запознаване, но сега е и с проект за отговор, от Министерството на 

външните работи от работна група „Избори“ са ни изпратили проект на 

удостоверение по чл. 263, ал. 2 от Изборния кодекс с тяхно писмо с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-02-255. В писмото са ни поставили въпроси относно 

издаването на тези удостоверение. 
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Предлагам проект на отговор, с който да съгласуваме без бележки 

представения проект. А по отношение на начина на издаване отбелязваме, 

че не е от компетентността на Централната избирателна комисия. 

Предлагам писмо в този смисъл. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли изказвания 

по предложения отговор?  

Подлагам на гласуване това предложение. Моля, режим на 

гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам писмо, което се намира 

във вътрешната мрежа в папка с моите инициали с вх. № ЦИК-НС-08-60 

от 26.04.2024 г. от Софийска градска прокуратура, в отговор на което да 

изпратим с наше писмо с проектен № 9920, към което са приложени 

поискани документи. Това е във връзка с поискана от Софийска градска 

прокуратура информация за посочено в писмото лице, гласувало в 

нарушение на изборните правила в изборна секция извън страната, както и 

с въпроси относно гласуването му в страната. 

В подготвения проект на отговор са предоставени информациите до 

Софийска градска прокуратура и приложени се изпращат в документация, 

която е налична в Централната избирателна комисия относно искането. 

Моля да погледнете текста и да гласуваме изпращането на писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против 

– няма. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад, колеги, на този етап 

е за запознаване. Обръщам внимание във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали в подпапка „Договор № 4“ има докладна записка. В него 

са приложени документи относно допълнително споразумение към 

сключения с „Информационно обслужване“ АД Договор № 4 от 

13.03.2024 г. 

Моля да се запознаете и предлагам след кратко работно обсъждане 

тогава да бъде разгледан за гласуване. 

Следващият ми доклад. Предлагам ви текст на съобщение във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали относно заявлението за 

гласуване по настоящ адрес. 

Моля да погледнете текста. Ако одобрявате или имате предложения, 

ако сте съгласни, да публикуваме такова съобщение на интернет-

страницата на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, за сведение в предходна папка във 

вътрешната мрежа с моите инициали има писмо с вх. № ЦИК-17-6 от 

06.05.2024 г., което е от Асоциацията на изборните органи – А-WEB. Това 

е напомнително писмо относно тяхната анкета за събиране на актуални 

данни за контакт. Докладвам ви го за сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик е  

господин Ципов.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, първо ви докладвам писмо с вх. 

№ ЦИК-ПВР/НС-08-3/08.05.2024 г. Това е писмо от Софийска окръжна 

прокуратура, с което искат да им предоставим информация относно това 

лицето        Б.         Б.          С.-Р. със съответното ЕГН в кои избори и какъв 

кандидат е бил, считано от 2020 г. насам. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днес ще видите 

проект на отговор на Софийска окръжна прокуратура, с което 

предоставяме справка в какво качество се е кандидатирало посоченото 

лице. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-

ЕП-08-72/07.05.2024 г. Това е постановление за прекратяване на водено 

досъдебно производство от Софийска районна прокуратура. Досъдебното 

производство е прекратено, поради това че деянието е обявено за 

маловажен случай. 

Предлагам да не се обжалва. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Димитър Димитров, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали от днес ще видите проект на писмо до "Информационно 

обслужване" АД, с което им предоставяме исканата от тях информация 

относно изписването на латиница на имената и месторожденията на 

кандидатите от партия „Зелено движение“ от Коалиция „Граждански 

блок“ на граждани на държави, членки на Европейския съюз, за да бъдат 

проверени за избирателните им права по линия на криптирания обмен 

относно участието им в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, Елка 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали от днес ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-205 

от 07.05.2024. Това е писмо от командира на Военновъздушните сили за 

запознаване и за работно обсъждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има думата госпожа 

Ганчева.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам да допълним 

дневния ред с проект на решение относно определяне вида, цвета и 

размера на чувалите/торбите, в които ще се поставят за съхранение 

изборните книжа и материали, както и видът и размерът на кутиите за 

поставяне на отрязъците с номерата на бюлетините при гласуването в 

изборите за членове на Европейски парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам това да 

е точка седем от дневния ред. 

Има ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам за запознаване писмо с 

вх. № ЦИК-МИ-17-194 от гражданин, който желае да получи информация 

по поставени въпроси във връзка с възрастта на кметовете на кметства. 

Докладвам за сведение писмо с вх. № ЦИК-НС-17-73/08.05.2024 г., в 

което се съдържа молба за изпращане на линк, от който да се вижда какъв 

е бил резултатът от гласувания с преференции на парламентарните избори 

през 2023 г. 

Тази информация се намира на съответната страница с резултати от 

избори и не предлагам отговор на това писмо, получено по електронната 

поща. 

Докладвам за сведение писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-289 от 

07.05.2024 г. Това е във връзка със заявленията за гласуване извън 

страната. Остава за сведение и във връзка с подготвянето на конкретни 

въпроси и отговори. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-288/07.05.2024 г., с което 

се задава конкретен въпрос във връзка с регистрацията на листа на ДПС за 

евроизборите и националните парламентарни избори. 

Не предлагам отговор. Решенията на Централната избирателна 

комисия са публични и може от самото конкретно решение за регистрация 

на съответната партия да се види кой подписва съответните заявления. 

Оставам за сведение това писмо. 
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Предлагам в подпапка „Анкетьори, входящ регистър“ след 

съответно запознаване да приемем вида на Входящ регистър на агенциите, 

които ще извършват социологически проучвания в изборния ден. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по проекта за входящ регистър и регистър? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали от вчера има едно писмо, което ви докладвам само за сведение. 

Писмото е по повод сигнал, който е бил изпратен до ДАНС от група 

общински съветници, които са решили да информират съответните 

служби във връзка със – според тях – извършени нарушения в хода на 

съдебно производство.   

Аз ви го докладвам само за сведение, тъй като, както на всички ни е 

ясно, това, което се случва в една съдебна зала, е изцяло под контрола и 

господар на процеса е съдът. Така че тези лица не знам защо по този начин 

са решили да упражняват някакви права.  

Аз ви го докладвам така, защото от ДАНС са ни го препратили  

според тях по компетентност. Уточнявам, че ЦИК не е компетентна. 

Вземаме го за сведение и с това приключваме преписката с вх. № ЦИК-

МИ-04-195/08.05.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължаваме с 

точка седма от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ ВИДА, ЦВЕТА 

И РАЗМЕРА НА ЧУВАЛИТЕ/ТОРБИТЕ, В КОИТО СЕ ПОСТАВЯТ ЗА 

СЪХРАНЕНИЕ ИЗБОРНИТЕ КНИЖА И МАТЕРИАЛИ, И ВИДА И 

РАЗМЕРА НА КУТИИТЕ ЗА ПОСТАВЯНЕ НА ОТРЯЗЪЦИТЕ С 
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НОМЕРАТА НА БЮЛЕТИНИТЕ ПРИ ГЛАСУВАНЕТО В ИЗБОРИТЕ ЗА 

ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. БЪЛГАРИЯ И ЗА НС НА 09 ЮНИ 2024 Г. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали има проект на решение относно определяне вида, цвета и 

размера на чувалите/торбите, в които се поставят за съхранение изборните 

книжа и материали, и вида и размера на кутиите за поставяне на 

отрязъците с номерата на бюлетините при гласуването в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

Проектът е обсъждан, както е и изпратен за съгласуване в 

Министерския съвет и съответно с писмото, с което се върнаха бележките 

по съгласуване на проектите, които изпратихме на 22.04.2024 г., няма 

забележки по представения проект, който докладвам. 

Предлагам да го приемем с решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли изказвания 

и предложения по проекта на решение? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е с № 3275-ЕП/НС/09.05.2024 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Следобедната част ще продължи в 14,30 ч. 

Тъй като ми се налага да отсъствам, определям  господин Войнов да 

води следобедната част на заседанието, както и да подпише взетите 

решения и писма, които ще трябва да се изпратят. 
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(След прекъсването.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Има ли допълнения към дневния ред? 

Колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Моля да бъде включена нова точка в дневния 

ред: Проекти на решения за обявяване за недействителни регистрации на 

кандидати за народни представители. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Заповядайте, колега 

Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Моля да бъде допълнен дневният ред с нова 

точка: „Решение относно регистрация на кандидат в листата на партия за 

участие в изборите за членове на Европейския парламент“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Други предложения по 

дневния ред? Не виждам. 

Предлагам точка осма да бъде „Проекти на решения за обявяване за 

недействителни регистрации на кандидати за народни представители“, и 

точка девета: Решение относно регистрация на кандидат в листата на 

партия за участие в изборите за членове на Европейския парламент“. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев,  Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Продължаваме с доклади в точка пета. 

Колега Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля в папка с моите инициали да се 

запознаете с визията на електронната брошура – част първа, свързана с 

разяснителната кампания на Централната избирателна комисия на 
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предстоящите избори, и ако нямате предложения за корекции, да я 

одобрим. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, има ли 

изказвания? Ако няма, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев,  Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колега Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви за запознаване: вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-19-301/1 от 9 май 2024 г. и вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-301/2 във 

връзка с техническите характеристики на бюлетината за обсъждане на 

работна група. 

Във вътрешната мрежа има проект на писмо до всички областни 

управители и до всички РИК да предоставят информация, да приемат 

решение, съответно да издадат заповед областните управители за 

упълномощените лица да получават бюлетините, съответно ролките със 

специализирана хартия.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, има ли 

изказвания? 

Процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев,  Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ. 

Колеги, имам три номера, които трябва да съобщя. И трите са 

свързани със съобщаване на тарифи. Те са за сведение. 

В Хасково са решили, че трябва да ни съобщават тарифите си. 

Съобщавам номерата само: вх. № МИ-18-198, това е тарифа; вх. № МИ-18-
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199 е следващата тарифа; вх. № МИ-18-193 също е тарифа. Просто 

титулярите на тези сайтове са решили, че са пренесли практиката от 

парламентарни избори на местни нови частични. Номерата съобщавам, за 

сведение. 

Имаме и един вх. № ЕП/НС-18-301, той също е за сведение и е 

тарифа, от която именно да се ползвате. Благодаря Ви. 

Всъщност вторият ми доклад е по-интересен. Той е с вх. № ЦИК-16-

122, преводът – една голяма и специална конференция за изборни 

технологии, в частност електронни. Ще се проведе в Тарагона през 

октомври. Има програма, теми, докладчици и прочие – любопитно е за 

общуване от чисто професионална гледна точка. Има на практика и 

домакини, то е нещо като колоквиум-семинар и конференция – 

Университетът в Тарагона, който е близичко до Барселона. Това е за 

сведение и запознаване, разбира се. 

ЗАМ-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-21-132 от 9 май 

2024 г. сме получили писмо от Комисията за защита на личните данни, с 

което ни информират, че на сайта на Комисията вече е наличен 

информационен бюлетин № 3 за 2024 г. и следващият ще бъде издаден 

през месец юли. Докладвам Ви го за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папката с 

моите инициали има подготвен проект на писмо до Сметната палата, 

изпълняващия длъжността „Председател“, с което да изпратим данни за 

банковата сметка, по която ще се обслужва предизборната кампания на 

регистрираната за участие в новите избори коалиция от партии „Синя 

България“. Проектният № е 9942, моля да го гласуваме. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Има ли становища? Не 

виждам. 

Процедура по гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект на писмо, който ви 

предлагам да гласуваме, е с проектен номер 9943 до общинските 

избирателни комисии, които ще организират новите избори на 23 юни 

2024 г. – да им изпратим списък на допуснатите и регистрирани от 

Централната избирателна комисия партии и коалиции за участие в новите 

избори за общински съветници и кметове на 23 юни 2024 г. 

Предложението е също с проектен номер 9943. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: ако няма изказвания, 

процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам Ви и постъпили още две 

жалби срещу Решение № 3225-ЕП/НС от 7 май на ЦИК.  

Първата жалба е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-333 от 9 май от 

политическа партия „Български глас“.  

Втората жалба е от с вх. № ЦИК-ЕПНС-09-334 от 9 май 2024 г. от 

политическа партия „Българско национално обединение“. 

Мисля, че трябва да има още една постъпила жалба, но ще Ви я 

докладвам като ми я донесат. Предлагам тези три жалби да бъдат 

изпратени във Върховния административен съд с писмо, в което 

посочваме, че те са срещу същото решение, по което бяха изпратени 

първите пет жалби, така че да не се комплектува нова преписка, а да бъдат 

добавени към преписката по предходните жалби, като това ще бъде 

посочено в писмото до Върховния административен съд. 
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Колеги, последната жалба, която е пристигнала до момента срещу 

това Решение № 3225-ЕП/НС, е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-335 от партия 

НИЕ ИДВАМЕ, така че я докладвам и нея. Всички жалби ще бъдат 

депозирани във Върховния административен съд заедно с 

административната преписка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, и аз ще се включа 

в тази точка. 

Постъпило е писмо от Министерството на електронното управление, 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-331. То е относно удостоверяване на съответствието 

по чл. 213а, ал. 2 от Изборния кодекс. Уведомяват ни за информационните 

активи, които са им необходими за удостоверяване на съответствието и ни 

изпращат за сведение техни Вътрешни правила за организацията по 

установяване на съответствието. Докладвам ви писмото за запознаване, но 

във връзка с него предлагам да изпратим писмо на „Сиела Норма“ АД, с 

което да поискаме да ни предоставям информационните активи, които се 

отнасят до изпълнителя на обществената поръчка във връзка с процеса на 

удостоверяване на съответствието. 

Заповядайте, колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Аз нямам спомен Вътрешните правила да са 

били съгласувани с ЦИК и дотолкова, доколкото касае процедурите не 

само по удостоверяване, а организация на мероприятията, свързани с 

довереното изграждане, в тази връзка предлагам да обсъдим въпроса, 

доколкото ЦИК тепърва ще утвърждава процедура по провеждане на 

довереното изграждане на изходния код и предоставянето на достъп до 

него. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Аз затова докладвах и за 

запознаване, като предлагам на следващото заседание дори писмо да 

напишем до Министерството на електронното управление във връзка с 

тези правила. 

Колеги, по писмото, ако няма становища, моля процедура по 

гласуване на писмото до „Сиела Норма“ АД. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Колеги, във връзка с подготовката на 10 броя ТУМГ за процеса по 

удостоверяване на съответствието, предлагам да вземем решение за 

изваждане на локерите от касата на Централната избирателна комисия и 

трима членове на ЦИК – колегите Матева, Георгиев и Войнов, да 

отключат машините, след което ключовете да се приберат обратно в 

касата. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, минаваме към осма точка: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ЗА ОБЯВЯВАНЕ ЗА 

НЕДЕЙСТВИТЕЛНИ РЕГИСТРАЦИИ НА КАНДИДАТИ ЗА НАРОДНИ 

ПРЕДСТАВИТЕЛИ 

Колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във връзка с изпълнение на 

Решение № 3078-ЕП/НС от 16 април 2024 г. на Централната избирателна 

комисия и необходимостта от извършване на проверки на кандидатите за 

народни представители Ви докладвам резултатите от проверката. Писмото 

е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-314/1 от 9 май 2024 г. в моята папка. Като 

резултат от тази проверка е установено, че двама кандидати за народни 

представители са регистрирани в повече от два многомандатни 

избирателни райони. Това са Красимир Костов Костов и Станислав 

Емилов Сашев и тъй като в правомощията на Централната избирателна 
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комисия е да установи и обяви за недействителна последната по ред 

регистрация, Ви предлагам два проекта на решения.  

Първият е с проектен № 4132 за обявяване за недействителна 

регистрацията на Станислав Емилов Сашев като кандидат за народен 

представител в Шести изборен район – Врачански, предложен от партия 

„Народна партия Истината и само истината“. 

Станислав Емилов Сашев е регистриран като кандидат за народен 

представител в три изборни района – Шести изборен район – Врачански, 

Седми изборен район – Габровски, и Единадесети изборен район – 

Ловешки. 

Колеги, извърших проверка и съм разпечатала решенията на трите 

районни избирателни комисии, като вследствие на тази проверка 

установих, че Станислав Сашев е регистриран като кандидат за народен 

представител в Седми изборен район от районната избирателна комисия с 

решение № 15-НС от 29 април 2024 г. като в решението на РИК – Габрово, 

е посочено, че кандидатската листа на партията е заведена по № 2 в 

регистъра на 28 април 2024 г. в 11.40 ч. Същото лице е регистрирано от 

Районна избирателна комисия – Ловеч, с решение № 27-НС от 30 април 

2024 г., като в решението е посочено, че кандидатската листа е заведена 

под № 3 на 28 април 2024 г. в 13.04 ч. във входящия регистър на Районна 

избирателна комисия – Ловеч. Същото лице е регистрирано от Районна 

избирателна комисия – Враца, с решение № 19-ЕП/НС от 29 април 2024 г., 

като в регистъра на РИК – Враца, предложението на кандидатската листа е 

заведено с вх. № 2 на 29 април 2024 г., без да е посочен часът.  

Тъй като кандидатските листи в другите два района са заведени на 

28 април, безспорно е, че последната по ред регистрация е в Районна 

избирателна комисия – Враца. 

По изложеното и на посочените правни основания Ви предлагам да 

обявим за недействителна регистрацията на Станислав Емилов Сашев с 

посочено ЕГН, като кандидат за народен представител в Шести изборен 
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район – Врачански, предложен от партия „Народна партия Истината и 

само истината“ и регистриран с решение № 19-ЕП/НС от 29 април 2024 г.  

Решението на Централната избирателна комисия да се изпрати на 

Районна избирателна комисия – Враца, на кандидата и на партия „Народна 

партия Истината и само истината“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, изказвания има 

ли? Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3276-НС/09.05.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект на решение е с 

проектен № 4133. Той е за обявяване за недействителна регистрацията на 

Красимир Костов Костов като кандидат за народен представител в 

Двадесет и четвърти изборен район – София, предложен от коалиция 

„Солидарна България“. 

Въз основа на извършената проверка е констатирано, че Красимир 

Костов Костов е регистриран в три изборни района: Двадесет и трети 

изборен район – София, Двадесет и четвърти изборен район – София, и 

Тридесет и първи изборен район – Ямболски. 

При проверка на решенията на районните избирателни комисии 

установих, че с решение № 32-НС от 7  май 2024 г. РИК 31 – Ямбол, е 

регистрирала Красимир Костов Костов като листата е заведена във 

входящия регистър на РИК под № 20 на 6 май 2024 г. в 15.35 ч. 

С решение № 41-НС от 7 май 2024 г. РИК 23 – София, е 

регистрирала Красимир Костов Костов като кандидат за народен 

представител, като кандидатската листа е заведена във входящия регистър 

на РИК под № 22 на 7 май 2024 г. в 12.21 ч. 
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С решение № 45-НС от 7 май 2024 г. РИК 24 – София, е 

регистрирала Красимир Костов Костов като кандидатската листа е 

заведена във входящия регистър на РИК под № 28 на 7 май 2024 г.  в 14.17 

ч. 

По изложеното е видно, че последната по ред регистрация е тази в 

РИК 24 – София, поради което и на посочените правни основания Ви 

предлагам да вземем решение, с което да обявим за недействителна 

регистрацията на Красимир Костов Костов, ЕГН…, като кандидат за 

народен представител в Двадесет и четвърти изборен район – София, 

предложен от коалиция „Солидарна България“ и регистриран с решение № 

45-НС от 7 май 2024 г. на РИК 24. 

Решението да се изпрати на РИК 24 – София, и на коалиция 

„Солидарна България“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Има ли изказвания? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е с № 3277-НС/09.05.2024 г. 

 

Преминаваме към девета точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

КАНДИДАТ В ЛИСТАТА НА ПАРТИЯ ЗА УЧАСТИЕ В ИЗБОРИТЕ ЗА 

ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ 

Колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия е постъпило предложение от партия „Единение“ под № 31-1 на 

днешна дата в регистъра на кандидатите за членове на Европейския 

парламент от Република България, за регистрация на кандидат в листата 

на партията, като към това е приложено и също така е постъпило и 
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заявление от Иван Косев Манев за отказ като кандидат за член на 

Европейския парламент от Република България от листата на партия 

„Единение“. Към предложението на партията, предлагаща нов кандидат на 

това място, е приложено и заявление-декларация по чл. 365 от Изборния 

кодекс от кандидата Саафет Хасанова Моллова. 

С Решение № 3247-ЕП от 7 май 2024 г. Централната избирателна 

комисия е регистрирала кандидатската листа на партия „Единение“ за 

участие в изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България, като регистрираният като кандидат под № 2 в тази листата е 

Иван Косев Манев, който с горепосоченото предложение е представено и 

неговото заявление за отказ като кандидат. С самото предложение от 

партия „Единение“ се иска регистрация на Саафет Хасанова Моллова под 

№ 2 на мястото на кандидата Иван Косев Манев, който се отказва от 

кандидатската листа. 

По преписката е извършена проверка на кандидата Саафет Хасанова 

Моллова, от която се установява, че отговаря на условията на чл. 351 от 

Изборния кодекс и Решение № 3119-ЕП на Централната избирателна 

комисия. 

С това са изпълнени изискванията на Изборния кодекс на това наше 

решение за регистрация на Саафет Хасанова Моллова като кандидат за 

член на Европейския парламент от Република България с кандидатска 

листа на партия „Единение“ за участие в тези избори, като същата следва 

да бъде регистрирана под № 2. 

Предвид гореизложеното в проекта за решение, който е в моя папка 

от днешна дата, предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

решение, с което заличава регистрацията на Иван Косев Манев, ЕГН …, 

като кандидат за член на Европейския парламент от Република България, 

регистриран под № 2 в листата на партия „Единение“ с Решение № 3247-

ЕП от 7 май 2024 г. на ЦИК и анулира издаденото удостоверение. 
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Регистрира Саафет Хасанова Моллова, ЕГН …, под № 2 в 

кандидатската листа на партия „Единение“ в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България на 9 юни 2024 г. 

На регистрирания кандидат да се издаде удостоверение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Има ли изказвания? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е с № 3278-ЕП/09.05.2024 г.. 

Колеги, връщаме се в пета точка. 

Колега Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали има подпапка „Разяснителна кампания-писма“. В 

нея са проектите за писма до няколко институции във връзка с 

разпространението на вече одобрените и разпространяващи се в медиите 

клипове за разяснителната кампания. Може би едно по едно да ги 

докладвам. Първото от тях е до кмета на Столична община господин           

В. Т.      и до изпълнителния директор на „Метрополитен“ ЕАД господин 

С.          Б. с молба за безплатно показване на видео клиповете в 

метростанциите на град София преди всичко. 

Засега имаме готовност да предоставим пет клипа: „Избори за 

членове на Европейския парламент“, кой може да гласува за Народното 

събрание, кои български граждани имат право да гласуват за членове на 

Европейския парламент, гласуване по настоящ адрес, гласуване на 

избиратели с увреждания. Предстои да станат готови и последните два 

клипа: „Гласуване с хартиена бюлетина и „Гласуване с машина“. 

Виждате съдържанието на писмото.  
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Не знам, може би да докладвам и другите писма, евентуално да ги 

гласуваме анблок или едно по едно.  

Продължавам с второто писмо. То е до министъра на труда и 

социалната политика господин И. И. с молба за съдействие за 

разпространение и свободно излъчване на клипа на тема: „Гласуване на 

хора с увреждания“ чрез Агенцията за хора с увреждания, Агенцията за 

социално подпомагане, на техните интернет страници и на други места по 

преценка на министъра на труда и социалната политика. 

Третото писмо е до госпожа           С.           Г. – изпълнителен 

директор на Националното сдружение на общините в Република България 

със същата молба – за разпространение на клиповете и на банерите, които 

вече са подготвени и одобрени, до всички общини в Република България. 

Четвъртото писмо е до всички общински избирателни комисии и 

районни избирателни комисии, също с това да ги информираме, че могат 

да използват и да предоставят за разпространение по своя преценка 

разяснителните материали на Централната избирателна комисия, които 

могат да бъдат намерени в раздел „Разяснителна кампания“ на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия. 

Петото писмо е до всички областни управители – да не се повтарям, 

със същата молба за съдействие. 

И шестото писмо е до медиите, които също могат да 

разпространяват безплатно клиповете от разяснителната кампания на 

страницата на ЦИК. 

Предложението ми, ако се възприеме, е да гласуваме анблок тези 

писма, тъй като те фактически имат общо съдържание. След като ги 

обсъдим, разбира се, и ги приеме ЦИК. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Колега Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Разбира се, че съм съгласен. Мисля, че трябва да 

се обърнем и към гражданския сектор. Предлагам същото писмо и до 

Обществения съвет. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Приемам предложението, ще подготвя такова 

писмо. 

РОСИЦА МАТЕВА: Ние можем да го гласуваме. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам в писмото, което е 

адресирано до всички районни избирателни комисии, да отпадне 

адресирането до всички общински избирателни комисии. Само до 

районните избирателни комисии да е това писмо.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам с 

направените корекции от колегата Чаушев и колегата Стоянова да 

одобрим писмата. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Преминаваме към шеста точка: 

ГЛАСУВАНЕ ИЗВЪН СТРАНАТА. 

Колега Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, най-напред докладвам 

писмо, вх. № ЦИК-ЕПНС-02-72/4 в папка с моите инициали за днешна 

дата е качено. Това е поредната и най-актуална таблица със съгласията на 

приемащите държави за организация.  

В случая от Външно министерство са изпратили и таблица със 

съгласие и кратък информационен материал за това докъде е стигнала 

процедурата по получаване на съгласие и разрешение на приемащата 

страна. От общо 34 държави, които са с разрешителен режим, вече 24 са 

дали съгласие. Чака се съгласие от още 10 страни.  

Отделно е приложена таблица с информацията страна по страна за 

съгласията, които вече са дадени.  
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Това е поредната таблица, изпратена на дата 6 май 2024 г. 

Предполагам, че в утрешния ден ще получим нова актуализирана таблица.  

Докладвам за сведение и запознаване. 

Колеги, докладвам още едно писмо от Външно министерство, също 

за запознаване. Писмото е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-21/3. Предложението 

ми е това писмо да бъде обсъдено на работна група. То съдържа коментари 

за начина, по който следва да бъде интерпретиран според тях принципът 

на уседналост по отношение на активното избирателно право в изборите 

за Европейския парламент. Затова докладвам в момента за запознаване с 

него. 

И сега най-отдолу в моята папка има уърдовски файл на най-често 

задавани въпроси. В него съм направил опит да обобщя досега 

пристигналата информация на запитвания на граждани – било чрез 

линията support, било по телефона, както и рубриките „Често задавани 

въпроси“, които сме използвали на последните избори и преди тях, които 

се срещат. И съм подготвил един файл с такива въпроси, който предлагам 

на Вашето внимание, отново засега за обсъждане, евентуално да го 

обсъдим на работна група и евентуално, ако се възприеме, да открием 

такава рубрика в рубриката „Гласуване извън страната“.  

Имаме отделна рубрика „Въпроси и отговори“, но проблематиката е 

специфична, а и въпросите по отношение извън страната – правили сме го 

и на други кампании, затова и го предлагам за обсъждане. 

В тази връзка също за запознаване докладвам няколко писма от 

граждани, №№ ЕП-17-56; ЕП-17-61; ЕП-17-324; ЕП/НС-17-69, които 

съдържат въпроси на граждани, на които е направен опит да се отговори в 

рубриката „Често задавани въпроси“. Това са докладите, които имам да 

представя. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, има ли 

още някой, който желае да се включи. Ако няма, да закрия заседанието. 

Колегата Елка Стоянова. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Да използвам финално заседанието, 

за да поздравим най-младия член на Централната избирателна комисия – 

госпожа Ганчева, която днес има рожден ден.  

Честит рожден ден от името на цялата Комисия!  

И ти пожелаваме много здраве и успехи! 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Цялата комисия се 

обединява около този поздрав! 

С това закривам днешното заседание на Централната избирателна 

комисия. Насрочвам следващото за утре, 10 май 2024 г., от 11.00 ч.  

 

(Закрито в 16,00 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенографи: 

  Божидарка Бойчева 

 

  Катя Бешева 

 


